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Vanochtend is in het Oostelijk deel van de provincie Utrecht een wilde staking uitgebroken onder het
personeel van de maatschappij waarmede wij onlangs een overeenkomst hebben afgesloten. Volgens
officiële perspublicaties rommelt het al enige tijd binnen het bedrijf en stelt het personeel dat de CAO-
bepalingen niet worden nageleefd.
De VVD fractie maakt zich grote zorgen over deze wilde staking, mede gezien het feit dat deze concessie
zeer onlangs door de provincie is verleend. Dat geeft niet bepaald vertrouwen voor de toekomst, en wij
achten het onaanvaardbaar dat busreizigers het slachtoffer worden van arbeidsconflicten. Daarom willen
wij de stakingen graag als nieuw punt toevoegen aan de agenda van de commissievergadering IME op 21
april a.s. Concreet willen wij in ieder geval de volgende vragen aan
de Gedeputeerde voorleggen:

1.Kan het college exact aangeven wat de redenen zijn van de wilde stakingen onder het buspersoneel in
het Oostelijk deel van de provincie die op 13 april zijn uitgebroken?

2. Zijn in het contract met de betreffende busmaatschappij voorzieningen opgenomen waardoor het voor
de provincie danwel burgers en andere instellingen mogelijk is de schade te verhalen op de
busmaatschappij? Indien dat op grond van het contract dan wel wetgeving mogelijk is bestaat bij het
college dan het voornemen om de schade te verhalen bij u de busmaatschappij?

3.Uit reacties van burgers is ons gebleken dat op het station van Amersfoort laat staan bij de verschillende
bushaltes geen informatie werd verstrekt dat de bussen als gevolg van de staking niet reden. De VVD
fractie vindt het onaanvaardbaar dat buspassagiers op deze manier worden behandeld. Kent het contract
voorzieningen hoe moet worden gehandeld in geval van dergelijke calamiteiten. Als deze vraag
ontkennend moet worden beantwoord acht het College het dan niet gewenst dat er alsnog afspraken
worden gemaakt over de informatievoorziening aan burgers in geval van stakingen en andere
calamiteiten?

4. Wij hebben begrepen dat de bussen van de betreffende bus maatschappij zijn voorzien van het logo van
de provincie Utrecht. Op grond van contacten die met onze fractie zijn gelegd wordt de provincie met de
busstaking geassocieerd. Kan het college aangeven of en welke afspraken over het gebruik van het
provincielogo zijn gemaakt met de busmaatschappij? Deelt het college de opvatting dat het wellicht de
voorkeur geniet dat het de busmaatschappij niet is toegestaan om het logo van de provincie Utrecht op de
bussen te voeren?

5. Kan het college aangegeven of de arbeidsonrust geheel is weggenomen en dat er geen kans bestaat op
nieuwe stakingen? Indien deze vraag ontkennend moet worden beantwoord zouden wij graag willen
vernemen welke maatregelen het college gaat nemen om te garanderen dat de normale dienstverlening
kan worden gegarandeerd?


